
A 2019-ES ÖNKORMÁNYZATI VÁLASZTÁSOKON AZ A MEGTISZTELTETÉS ÉRT 
AZ ÖNÖK VÁLASZTÁSÁNAK KÖSZÖNHETŐEN, HOGY ÚJRA POLGÁRMESTER 
LEHETTEM EZALATT AZ 5 ÉV ALATT.

Mint ahogy azelőtt is, most is egy cél 
vezérelt. Hajdúsámsonért tenni, a lako-
sainkat becsülettel, hűen képviselni, 
hogy városunk a megkezdett fejlődést, 
a behozott hátrányokat tovább tudja 
folytatni.

Nehéz, talán a legnehezebb időszaka 
volt ez településünknek, hiszen 2020-
ban kirobbant a világjárvány, a Covid, 
mely soha nem látott nehézségeket 
hozott gazdasági, mind a közösségi 
életbe. Igyekeztünk minden erőnkkel 
azon lenni, hogy városunk, önkormány-

zatunk stabilitása megmaradjon, úgy, 
hogy közben segíteni is tudjunk a 
bajba jutottaknak. Úgy érzem, sikerült.

Nem telt el kis idő, és 2022 február-
jában szomszédos országunkban, 
Ukrajnában kitört a háború.
Azonnal a segítségnyújtáson voltunk, 
tettük, amit tennünk kellett szívvel, 
lélekkel. Újabb gazdasági hullám 
következett, nem kis nehézségekkel. 
Ismételten azon voltunk, hogy a gya-
rapodás városunk életében ne álljon 
meg. A kormánynak, a vármegyének, 

a képviselő-testület jó együttműkö-
désének köszönhetően a fejlődés foly-
tatódott és folytatódik jelenünkben is.

Közösségi életünk visszaállt a régi 
kerékvágásba, erősebb, mint valaha, 
beruházásaink folyamatosak, és ami 
egyértelműen mutatja, hogy Hajdú- 
sámson virágzik az az, hogy lakosság-
számunk ugrásszerűen nő, sokan 
választják településünket lakóhelyül, 
mely örömmel és büszkeséggel tölt el.

Sámsoni Hírlapunk külön kiadványa 
bemutatja az elmúlt 5 évben elért 
sikereket, projekteket, eredményeket.

Fogadják tőlünk szeretettel!

Antal Szabolcs polgármester

KÖSZÖNTŐ
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Új Piac csarnoka lett városunknak

VÁROSI PIACUNK MODERN, KULTURÁLT, ESZTÉTIKUS 
KÖRNYEZETBEN VÁRJA A VÁSÁRLÓKAT VÁROSUNK SZÍVÉBEN.

Az elavult technológiájú közvilágítási lámpatesteket 
LED típusra cseréltük, ezáltal korszerű, energia-
takarékos, környezetbarát, EU szabványos normáknak 
megfelelő lámpák kerültek kihelyezésre Hajdúsámson 
egész területén. 
Az 1751 db lámpatestet a tervezők által az adott hely- 
színre meghatározott teljesítménnyel, irányított fénnyel 
(20- és 80W közöttiek) szerelték fel, melyeket az utak 
forgalma, csomópont jellege, illetve a már kialakított 
és tervezett gyalogátkelőhelyek alapján határoztak meg. 

Óriási fejlesztést valósítottunk meg városunkban.

A Család– és Gyermekjóléti Szolgálat épülete fejlesztésre 
került, így kialakult a belső térben egy modern közösségi 
tér, az udvaron egy terasz helyiség és megújultak az irodák.

Fejlesztés, fejlődés

2

Hajdúsámson jövőjét és fejlődését meghatározó ez 
a 2x2 sávos út, mely biztonságosabbá és gyorsabbá 
teszi a közlekedést. 

A vármegyeszékhelyet a környező településekről a 
legbiztonságosabban és a legmodernebb közúton most 
már Hajdúsámson irányából lehet megközelíteni. 
Jelenleg is épül a főút a Debrecen belüli – Sámsoni út 
- bevezető szakasza.
A megvalósítás köszönhető Magyarország Kormányának, 
Tasó László országgyűlési képviselő úrnak, és Debrecen 
polgármesterének Papp Lászlónak.

Ígéretünkhöz hűen a legfontosabb feladataink 
között tartottuk továbbra is az utak, járdák építését, 
karbantartását.

Ünnepélyesen került átadásra a 471-es számú 
főút Debrecen-Hajdúsámson közötti négysávos 
szakasza, összesen 4,6 kilométer hosszú útszakasz 
kerékpárúttal.

Utak, járdák 471-es számú főút

11 utca kapott új aszfaltot az elmúlt 5 év alatt, melyek 
a következőek: Harmathy, Alkotmány, Jókai, Malom, 
Szabó Pál, Kiss, Ág, Bartók Béla, Csire, Bocskai, Csokonai.
Járda építésére is sor került a Kossuth utca elejétől a 
Toldi utca kereszteződéséig mind a két oldalban.
Folyamatosan útkarbantartást végeztünk a település 
egész területén, mint utak egyengetése, kátyúzás, út-
alap készítése saját gépeinkkel, önkormányzatunk által 
megvásárolt, illetve felajánlott anyagokból.
Mindezeket önerőből, pályázati forrásból vagy támoga-
tásból valósítottuk meg.

Ág utca átadó

Kossuth utca járda

Csokonai utca

Hajdúsámson életének egyik legnagyobb beruházása 
történt meg az 5 év alatt, mely nyertes pályázatunknak 
köszönhető. Nyitott és fedett piactérrel, parkosított 
résszel rendelkezik, mely közösségi térként is funkcionál.
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A lakosság nagyfokú kérésére sikerült közbenjárni, 
hogy a Penny Áruház megépülhessen és 2022-ben 
megnyitotta kapuit a vásárlók számára a központban.

Központunkban, a Rákóczi utca 4. szám alatt kialakításra 
került a „Szeretet Park”,  mely  a Kupakgyűjtő szívecskének 
ad otthont és jeles napokon - mint például Valentin nap, 
Farsang, Gyereknap – fel is díszítjük a parkot.

Nyertes pályázatuknak köszönhetően meglévő 
játszótereink felújításra kerültek, Sámsonkertben 
pedig egy teljesen új került átadásra.

Penny Áruház

Egy olyan vállalkozás jött létre, amelyre óriási igény 
mutatkozott az elmúlt időszakban és 17 fő hajdúsámsoni 
munkavállalónak teremtett helyben munkahelyet.

Közösségi terek

Az Epreskerti Rendezvénytéren színpadot létesítettünk 
öltözővel, mosdóhelyiséggel és parkolóval rendezvé-
nyeinkhez.

Közösségi élet

Fények éjszakája St. Martin koncert

Csatlakoztunk az Ingyenes lakossági izzócsere és a 
Gondosóra programhoz.
 
2022-es és 2023-as években a megszokotthoz képest 
még gazdagabbak volt rendezvényeink nyertes pályá- 
zatainknak köszönhetően, mint Pertu Parti, illetve 
a vármegyei önkormányzat több programmal is meg- 
ajándékozott minket, többek között Fények éjszakája.

Közösségünk összetartó erejének legnagyobb bizonyí- 
téka a Magyar Tojásfarekord állítása volt 25 070 darab 
díszített tojással, mely teljes mértékben lakossági 
összefogásnak köszönhető.

Idősbarát Önkormányzati Díjban részesültünk, átve-
hettük a mobilgyűjtő verseny Önkormányzati díját, 
Legszebb Konyhakert Országos programban országos 
díjjakkal térhettünk haza.

A hosszú évek alatt kialakultak állandó rendezvényeink, 
mint Gyermeknap, Sámsonkerti Családi nap, Szent István 
napi ünnepség karneváli hangulattal, Hajdúsámsoni 
Ízek Fesztiválja és Városnap – mely 2 napos lett – Őszi 
Szüreti Mulatság, Idősek napi köszöntés, Adventi 
Gyertyagyújtás, Városi Karácsony. Helyi és országos 
programjaink a Virágos Udvar, Rendezett Ház, Leg- 
szebb konyhakertek, TeSzedd, Elektromos és Elektronikai 
Hulladékgyűjtés.
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A régi tűzoltószertárat önkormányzatunk udvarán 
új Közösségi Házzá alakítottuk át - amely homlokzatában 
megtartotta régi formáját - ahol egyesületek, klubok 
tartanak összejöveteleket, foglalkozásokat, kisebb 
rendezvényeket, kiállításokat.

Közösségi élet
Biztonság

Nagy örömmel vettük át 2020 októberében új kisbuszun- 
kat, egy 17+1 személyes Ford Transitot, mellyel biztonsá-
gosabban és kényelmesebben tudjuk ellátni a kötelező 
szociális és gyermekjóléti feladatokat városunkban.
Az új kisbuszt önkormányzatunk önerőből vásárolta, 
melyre már nagyon nagy szükség volt.

Önerőből önkormányzatunk a buszmegállókhoz várókat 
létesített, valamint térfigyelő kamerákat helyeztünk 
ki a város több pontjaira is, a biztonság megerősítése 
érdekében. A térfigyelő kamerarendszer további bővítése 
terveink között szerepel a település többi részére is, 
ugyanis a kamera 24 órán át biztosít megfigyelést.

Új Zöldhulladék lerakóhelyet alakítottunk ki városunk-
ban a lakosság részére, hiszen nagyon fontos, hogy 
megfelelő helyre kerüljenek a zöldhulladékok.

Környezetvédelem

Fontos hangsúlyt fektetünk városunk virágosítására, 
szépítésére. A Virágos Magyarország programban orszá- 
gos elismerésben részesültünk, valamint a Mol Új Városfa 
Program című nyertes pályázatunknak köszönhetően 
70 darab fát kaptunk az utcáink zöldesítése céljából, 
így tovább tudtuk folytatni a már elkezdett fásítást 
településünkön.

Elektromos gépjárművel lett gazdagabb önkormányzatunk. 
Városunk fejlődését segíti és a költséghatékony, környezet- 
barát vezetésre a jármű, példát mutatva ezzel másoknak is.
Jó helyre került a kisautó, melyet a város üzemeltetési 
munkálataiban használunk.

Ebrendészeti telepünk kiválóan működik megfelelő 
szakember, Fekete Róbert irányításával, a kóbor ebek 
biztonságos helyre kerülnek.

Elektromos és elektronikai hulladékgyűjtés
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Kulturális élet

Hajdú- Bihar vármegye egyik legnagyobb uborka-
ültetvényével rendelkezik önkormányzatunk.

Városunk egy modern, több mint 2000 m2-es új 
középiskolai épülettel, gyönyörű aulával lett gazdagabb  
a Hit Gyülekezete beruházásának köszönhetően.

Közfoglalkoztatás
Értéket teremtünk

Oktatás, nevelés

Az uborkatermesztés az úgynevezett „Meleg oldalon”, 
1,5 ha területen, a növény nedvességigényét kielégítő 
csepegtető technológiával ellátott támrendszer mentén 
valósul meg.
A termesztésben közfoglalkoztatottaink vesznek részt a 
Start Mezőgazdasági Közmunkaprogram keretén belül és 

Így diákjainknak helyben van lehetőségük nappali 
tagozatos középiskolai oktatásra. A gimnáziumi képzés 
mellett gépipari, szociális ápoló és gondozó, turizmus 
és vendéglátás szakok indultak és indulnak, melyekre 
népszerű a jelentkezés.

az uborkaszedést követően a termés értékesítésre kerül. 
A bevétel visszainvesztálódik a közmunkaprogramunkba.
Az illegális hulladék évről évre gondot jelent telepü-
lésünkön, de a Start Szociális Közmunkaprogramnak 
köszönhetően tudjuk kezelni a problémát, ami az elmúlt 
évek munkájának köszönhetően folyamatosan csökken.

Helyi értéktárunk 12 hajdúsámsoni értékkel rendelkezik, 
Muskátli Népdalkörünk 21 éve, az Öltögetők Klubja  
17 éve aktív és fontos részesei életünknek. A Martinkai 
Őszirózsa Nyugdíjas Klub idén ünnepelte fennállásának 
20 éves évfordulóját, de a többi nyugdíjas klubjaink 
– Városi, Harmónia, Református – is aktívak.  Helyi 
tehetségeinkre - akik saját verseikkel, novelláikkal 
kápráztatják el lakosainkat, illetve énekeseink gyönyörű 
dalaikkal – is mindig számíthatunk.

A Sáfián család Pásztor kultúrájával belevéste magát 
történelmükbe, nemcsak helyileg, hanem már országosan 
és nemzetközileg is.

A kulturális életünk gazdag, ápoljuk hagyományain-
kat, erősítjük magyarságtudatunkat ünnepségeinkkel, 
összejövetelinkkel.
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Egyik fontos része a tervdokumentációnak egy 160-as 
körvezeték megtervezése, ezáltal egy teljes, komplex 
ellátási hálózat alakul ki, amely a településrészek 
folyamatos ivóvízellátását fogja biztosítani.

A másik fontos eleme egy 200m3-es vízterű, 30-35 méter 
szármagasságú víztorony létesítése Sámsonkertben, 
még pontos helyet nem tudunk, tartanak a vizsgálatok.

A tervezetek elkészültek, a vízjogi létesítési tervnek, az 
engedélyeknek az elkészülése fog következni, ezáltal a 
kivitelezés és a források előteremtésével a végrehajtási 
munkálatok elkezdődhetnek.

Az elmúlt időszakban városunk egész területén víz-
nyomás ingadozások és átmeneti vízhiányok voltak 
tapasztalhatóak.

Felkértük a Debreceni Vízművet, hogy vizsgálják ki  
a problémákat, mely során nagyon sok mérés lett 
elvégezve. Négy javaslat született a felülvizsgálatoknak 
köszönhetően az önkormányzat számára. A hosszú 
távú és a teljes körű megoldást szeretnénk, ezek meg-
tervezésére adtunk megrendelést tavaly augusztusban.

Víziközmű hálózat és 
szennyvízelvezető 
rendszer fejlesztése

Debrecen önkormányzata városunknak, Martinka irányá- 
ból megközelítő, új szennyvízelvezető rendszer tervezési 
munkálatait elkezdte, így ennek köszönhetően telepü-
lésünkön még szennyvízelvezetővel nem rendelkező 
ingatlanoknak lehetőségük lesz a rendszerre történő 
csatlakozásra.

Sikertörténetként éltük meg, hogy Bringapark épült 
Sámsonkertben, két kondi park – Martinkán és az 
Epreskerti Rendezvénytéren, illetve felújításra került a 
nagy füves és a kis műfüves focipálya a focisták számára.

Városunkban a sport fontos szerepet kap. Egyesületeink 
aktívak, megyei, országos, nemzetközi sikerekkel, mint 
a 3-D Sportegyesületen belül az íjászat, sakk és 
pingpong, a Technikai Tömegsport és Ifjúsági Szabadidős 
Egyesületnél a foci, a Harangi Imre Sportegyesületnél az 
ökölvívás és fogathajtás. Önkormányzatunk támogatja, 
elismeri és büszke a sportolókra, vezetőikre, akiknek 
hálával és köszönettel tartozunk.

Sportélet
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Több beruházásunk folyamatban van, mint az Önkor-
mányzati épületek energetikai korszerűsítése, mely 
6 épületünket érint, jelenleg a könyvtár munkálatai 
folynak. Több kilométer belterületi út aszfaltozását 
indítjuk el pályázati támogatásnak köszönhetően. 
Megkezdjük a városi bölcsőde bővítését, mert nagy 
örömünkre igény van rá és megépítjük a városi torna – és 
rendezvény csarnokot.

Az elkövetkező években sem állhat meg az előrehaladás 
Hajdúsámsonban!

Terveink között szerepel az infrastruktúra folyamatos 
fejlesztése, elsődleges szerepet szánunk a jövőben is az 
utak aszfaltozására, karbantartására, járdák építésére 
és a közösségi élet fontosságára is nagy hangsúlyt 

fektetünk, a szabadidő hasznos eltöltésére irányuló 
fejlesztéseket is szeretnénk folytatni. 

A külterületek kertvárosiassá válása jó úton halad, ezt 
folytatjuk és segítjük továbbra is. Sámsonkertben és 
Martinkán a lakosságszám növekedéssel járó fejlesztési 
igények nagy kihívást jelentek, legfőbb feladatunknak 
ezt tartjuk a településrészek vonatkozásában.  

Mindezek csakis úgy valósulhatnak meg, ha összefogunk, 
együttműködünk, támogatjuk egymást.

Kiadványunk az 5 év sikereit mutatta be, melyeket 
szerettünk volna Önökkel megosztani!

Antal Szabolcs
polgármester

Az elmúlt 5 év beruházásait, fejlesztéseit, programjait 
foglaltuk össze Önöknek kedves lakosaink külön kiadvá- 
nyunkban, hogy a pandémia, a háború, a világgazdasági 
válság, infláció ellenére is Hajdúsámson folytatta a 
fejlődés útját, hiszen önkormányzatunknak stabil 
gazdasági háttere van egy jól együttműködő képviselő- 
testületnek köszönhetően, mely elengedhetetlen 
ahhoz, hogy egy település élete biztosan működjön.

Folytatni fogjuk!

Városi torna - és rendezvénycsarnok

Bölcsőde bővítés


